

銅鑼灣 日本涮涮鍋專門店

日本涮涮鍋專門店



ランチ 食べ放題

90分

Weekend Lunch All You Can Eat Menu

星期六、日及公眾假期 Sat-Sun & PHs 12:00-17:00

假日午市
銅鑼灣店
限定
90分鐘



Set A 茶美豚・デンマーク産鶏 食べ放題コース

茶美豚・丹麥雞放題
Kagoshima Chamiton Pork & Danish Chicken all-you-can-eat course

全22品

\$268

Set B 米国产牛・茶美豚・デンマーク産鶏 食べ放題コース

美國牛・茶美豚・丹麥雞放題
US Beef, Kagoshima Chamiton Pork & Danish Chicken all-you-can-eat course

全25品

\$338

Set C AUS/米国产和牛・茶美豚・デンマーク産鶏 食べ放題コース

澳洲/美國和牛・茶美豚・丹麥雞放題
Australian/ US Wagyu, Kagoshima Chamiton Pork & Danish Chicken all-you-can-eat course

全27品

\$378

肉類 Meat

I	II	III
鹿兒島茶美豚肉眼 新 Kagoshima Chamiton Pork Loin 鹿兒島茶美豚腩肉 新 Kagoshima Chamiton Pork Belly 鹿兒島茶美豚梅肉 新 Kagoshima Chamiton Pork Collar 丹麥雞腿肉 Danish Chicken Thigh	美國牛肋肉 US Chuck Short Rib 美國牛胸腹肉 US Short Rib 美國上級牛肋肉 US Premium Short Rib	美國和牛肩胛眼 新 US Chuck Eye Log 澳洲M9和牛肩脊肉 Australian M9 Wagyu Chuck Roll

*野菜 (半份) *Vegetables (Half portion)

紅心蘿蔔、旺菜、冬菇、小唐菜、蓮藕、青皮南瓜
Watermelon Radish, Chinese Cabbage, Donko Shiitake Mushroom, Young Cabbage, Lotus Root, Pumpkin

*不可追加 (No re-orders)

食事 (2款) Rice & Udon (2 Types)

白飯、烏冬
Steamed Rice, Udon

鍋肴 Pot Dishes

芝士雞肉丸 新、墨汁墨魚丸 新、菠菜茼蒿麵 新、炸白身魚魚餅、韓國年糕條、木綿豆腐、墨西哥辣肉腸、免治雞肉、年糕福袋

Chicken Ball with Cheese 新, Cuttlefish Ball with Squid Ink 新, Spinach Shirataki Noodles 新, Fried Whitefish Cake, Toppoki (Korean Rice Cake), Japanese Tofu, Mexican Chorizo Sausage, Minced Chicken, Bean Curd with Mochi

飲品 Drinks

可口可樂、無糖可樂、雪碧、梳打水、薑味汽水、烏龍茶 (凍)、桂花烏龍茶 (熱)、柚子蜜 (凍/熱)、玫瑰茉莉花茶 (熱)

Coca Cola, Coke Zero, Sprite, Soda Water, Ginger Ale, Oolong Tea (Iced), Osmanthus Oolong Tea (Hot), Yuzu Marmalade (Iced / Hot), Rose Jasmine Tea (Hot)

湯底 (選一款) Soup Base (Choose One)

辛辣檸檬湯 新 / 完熟番茄湯 新 / 北海道昆布湯 新 / 鰹魚湯 / 秘傳月見壽喜湯 / 和牛湯

Spicy Lemon Soup 新 / Tomato Soup 新 / Hokkaido Seaweed Soup 新 / Bonito Soup / Suki-Shabu Soup / Wagyu Beef Soup

每位
Per Person
+\$10
起 up

可升級至其他湯底，詳情請參閱電子餐牌或向店員查詢。

Add \$10 or above for a soup base upgrade. For details, please refer to our e-menu or ask our staff.



只適用於星期六、日及公眾假期中午12時至下午5時 (最後入座時間為下午3時半)，用餐時間入座計90分鐘 (完結前30分鐘最後加單)，身高不足90cm的小童免費，同檯客人必須點同一級別，另收加一服務費，只限堂食，剩餘食物每100克收取\$20食材費，如需延長30分鐘，成人每位\$50，小童每位\$30，所有圖片為產品於某一狀態下拍攝，僅顯示產品大概外觀，如對產品有任何查詢，歡迎與店員聯絡，如有任何爭議，溫野菜保留最終決定權。

Applicable to Saturday to Sunday & public holidays from 12 noon to 5:00pm (3:30pm last entry). Dining time is 90 minutes after seated. Last order should be made 30 minutes before the end of meal. Children under 90cm of height are free of charge. All customers at the same table must order the same All-You-Can-Eat course. All prices are subject to 10% service charge. For dine in only. Any wastage will be charged \$20 per 100g. Extra fee will be charged for every 30-minute extension. (Adult \$50 per person, Child \$30 per person) Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any dispute, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.